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NYTT MILJÖRUM  
 

BAKGRUND 
Vårt nuvarande miljörum är dels för litet för ändamålet, dels inte tillåtet ur 
arbetsmiljösynpunkt pga dålig tillgänglighet, för stor draglutning för kärlen, mm. 

 
BESKRIVNING AV ÄRENDET 
Ett nytt miljörum som uppfyller dagens krav på bl.a. tillgänglighet skulle kunna anläggas 
på samma plats om bergsklacken tas ned till gatunivå. 

Ett nytt miljörum bör samtidigt dimensioneras för att möta kommande utrymmeskrav, 
som vi idag bara kan sia om. Men redan idag skulle vi behöva få en bättre hantering av 
bl.a. kartong och wellpapp som idag oftast är överfyllda pga utrymmesbrist. Med fler kärl 
och glesare hämtningstillfällen skulle föreningen få lägre löpande kostnader för 
avfallsåtervinningen. 

Alternativet till att bygga ett nytt miljörum är att det nuvarande sannolikt beläggs med 
hämtningsförbud och att Stålpennans medlemmar istället hänvisas till någon av de 
kommunala insamlingarna nere i Midsommarkransen eller mot Hägerstensåsen. 

 
STYRELSEN FÖRESLÅR STÄMMAN ATT BESLUTA: 
att styrelsen får i uppdrag att projektera och anlägga ett nytt miljörum. 

 


